

## Protokoll Styrelse möte

**Datum:** 2018-06-25

**Plats:** Klubblokal hamnen

**Närvarande:** Carl-Göran Persson, Sten-Ola Bengtsson, Oskar Ivarsson, Malin Göransson, Solveig Riösgård, Claes Høglert, Kåre Karlsson, Per-Magnus Kikajon, Gustav Jernberg

### §1. **Mötets öppnande**

Carl-Göran öppnade mötet. Till sekreterare utsågs Carl-Göran Persson samt att justera protokollet utsågs Per-Magnus Kikajon

### §2. **Föregående protokoll**

Den 4/6 styrelsemöte

### §3 **Ekonomi**

Betalda räkningar lämnas över till Kåre.

Anmälan nya medlemmar till vårt medlemsregister samt faktura på medlemskap.

Kåre och Sten-Ola följer upp

### §4 **Inkommen post**

Information angående kronofogdeärende och fortsatt handläggning.

### §5 **Rapporter (respektive sektionsansvarig rapporterar inom sina områden)**

**Kölbåt:** Tisdagsseglingar på gång och ett första möte har hållits. Vuxenseglarskola är på gång och skall genomföras Kiken är sammanhållande.

Storsjön runt kommer att planeras och genomföras ansvarig är Claes Høglert

**Jolle:** det är uppehåll från 2 juli-30 juli vad avser seglarskola. Den återupptas i augusti igen. Uppmaning att vi envar har som vana att gå förbi våran brygga och se till att förtöjningar och båtar är ok under juli månad.

**Anläggning:** Inget att lägga till.

### §6 **Övriga frågor**

Mailadresser till våra styrelsemedlemmar uppdateras på vår hemsida ansvarig är Kiken.

Planering inför jubileumsfirandet går vidare. Vi återkommer med tid och plats längre fram.

SSRS (sjöräddningssällskapet) har fått bygglov att uppföra ett hus bredvid vårt klubbförråd i hamnen.

## §7 **Beslut tagna under mötet**

Mailadresser uppdateras på vår hemsida/ ansv. Kiken

## §8 **Mötets avslutande**

Nästa möte blir den 3 sep klockan 19.00 i vår klubblokal.

Vid Protokollet

.....  
Carl-Göran Persson

Justeras

.....  
Per-Magnus Kikajon